

5天

柬埔寨 Cambodia

Vacation Hub

暹粒- 吳哥窟/ 金邊

OCMREP5D-18

Tel : 07-5203119
Fax : 07-5203117

D1 新加坡 → 暹粒

晚餐

抵達暹粒机场后，前往參觀**吳哥全景博物館**通過“繁榮的吳哥時期”360°視圖的巨幅畫面（123米 × 13米），展示多個世紀以前，繁榮時期的高棉人生活情景。接著參觀**DFS 免稅店**。

D1 ARRIVAL → SIEM REAP

(D)

Upon arrival at Siem Reap international airport meet by our Tour Guide. Afternoon visit: **Angkor Panorama Museum** represents the millennium-ago contemporary aspects of living of the pro-longed Khmer era that was empowered with the elegant and harmony and splendid oil painting “Angkor - the Age of Prosperity” (123m × 13m) in 360° view.

D2 暹粒-吳哥窟

三餐

早餐后，參觀**古代聖地**以及**吳哥窟**—世界七大奇觀之一。下午遊覽曾被世人遺忘的世外桃源-**大吳哥城**。大吳哥方園 10 平方公里，城中叢林密布，是高棉帝國的最后的一座都城。參觀的主要景點有大吳哥的南城門、巴戎寺、巴本宮、斗象台等，**塔普倫廟**，**皇家浴池**。接著乘車前往**巴肯山**欣賞美麗夕陽，吳哥窟美景一覽無遺。晚上品嘗風味餐并觀賞高棉民族舞蹈秀。

D2 SIEM REAP- ANGKOR WAT

(BLD)

After breakfast at the hotel, Visit: **Angkor Wat** – one of the seven wonders of the world. Afternoon visit: **The South Gate of Angkor Thom**: Bayon, Baphoun, Elephant and Leper King Terrace, Ta Prohm Temple. After Srah Srong, continue proceed to **Bakeng Hill** and can view sunset and beautiful scenery of Angkor Wat. Buffet dinner with Cambodian Traditional dances show.

D3 暹粒 & 金邊

三餐

早餐後，前往位于暹粒省南方的**洞里薩湖**—世界第二大的淡水湖，在此游船您可看到水上人家捕魚、種菜等日常生活作息，別具風味。贈送一杯飲料在吳哥**Hard Rock 餐廳**。午餐后，乘車去金邊首都。抵達后，入住酒店。

D3 SIEM REAP – PHNOM PENH

(BLD)

After breakfast at the hotel, precede to **Tonle Sap Lake** the world second large fresh water lake, take a boat excursion visit Floating Village to experience the fisherman’s daily life. Free one drink at Hard Rock Café. After Lunch, transfer to Phnom Penh. Arrival Phnom Penh, transfer to check in hotel.

D4 金邊

三餐

早餐後，參觀金碧輝煌的**大皇宮**及**金銀寺**，在皇宮里您可參觀到近數百年來皇家收藏的珍貴寶物，如祖母綠玉佛、鑲滿磚石的金、銀、銅佛等，令您聯想起柬埔寨昔日繁華富有的景象。接著登上金邊的最高點—**塔仔山**，山上有當地著名的高棉和華人的寺廟，并可在此拜拜祈求保佑平安。后遊覽**俄羅斯市場**。

D4 PHNOM PENH

(BLD)

After breakfast at the hotel visit to **Royal Palace**, where serves as the residence of the King, a venue for court ceremony and as a symbol of the Kingdom. Attached to the Palace compound, the **Silver Pagoda** is unique for its silver tiled floor, where Royal ceremonies are performed and it houses a collection of priceless Buddhist and historical objects including the 'Emerald Buddha.' Next to **Wat Phnom**, where legend is tied to the beginnings of Phnom Penh. Shopping at **Russian Market**.

D5 金邊 → 新加坡

早餐

早餐後，參觀**獨立紀念碑**，柬埔寨最大的賭場-**金界賭場**自由活動。後送往機場返回溫暖的家，結束愉快旅程。

D5 PHNOM PENH → DEPARTURE

(B)

After breakfast at hotel, visit **Independent Monument & Naga World** biggest casino in Cambodia. Transfer to airport for departure flight.

出發日期：
團費
兩人一房：
小孩加床：
小孩無床：

團費包括：來回機場接送，機場稅，當地司機及導遊小費
團費不含：突發性燃料費調整、旅遊保險、領隊小費、行李費及個人費用

以上行程僅供參考，若有變動將依當地接待社之行程為準，本公司將保留更改行程及團費之權利

康誠旅行社私人有限公司

VACATION HUB TRAVEL & TOURS SDN BHD (Co. No. 111996-V KKKP 0611)

No. 6, Jalan Enau 15, Taman Teratai, 81110 Kangkar Pulai, Johor Bahru, Johor.

Email : outbound@vacation-hub.travel Website : www.vacation-hub.travel

~開心旅遊，請購買旅遊保險！